
Zápis č. 12/12/2013 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
3. decembra 2013 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Jozef Chudík, Dóra Hushegyiová, Michal 
Jesenko, Martin Kabát, Martin Kákoš, Peter Kubica, Ildikó Nagy, Vladimír Slovák 
Ospravedlnení:  
Hostia:  
Václav Mika – generálny riaditeľ RTVS 
PhDr. Daniela Migrová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Ing. Radka Doehring – zástupca riaditeľky Sekcie ekonomiky RTVS 
Lukáš Diko – riaditeľ Centra spravodajstva a publicistiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programu RTVS 
Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programu SRo 
Miesto konania: SRo, Mýtna 1, Bratislava  
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS I. Gallo. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa. Informoval, že z rokovania sa ospravedlnili D. Hushegyiová a M. 
Kákoš. 
 
I. Gallo navrhol prerokovať bod č. 5 Návrh rozpočtu a programového konceptu na rok 2014 
ako bod č. 3, pretože niektorí členovia rady avizovali, že budú musieť skôr opustiť rokovanie.  
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
I. Gallo dal hlasovať o návrhu programu: 
Uznesenie č. 140/2013: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Návrh rozpočtu a programového konceptu Rozhlasu a televízie Slovenska na rok 2014 

(spravodajca I. Gallo) 
4. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
5. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca M. 
Jesenko);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

6. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s voľbami do orgánov samosprávnych 
krajov (spravodajcovia M. Kákoš a V. Slovák) 

7. Aktuálna situácia a perspektíva fungovania SOSR v rámci RTVS (spravodajca I. Nagy) 
8. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti so ZOH 2014 v Soči (spravodajca I. Gallo) 
9. Plán činnosti Rady RTVS na rok 2014 
10. Sťažnosti a podnety 
11. Rôzne 

 
Za: 8 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
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Neprítomný: 1 / D. Hushegyiová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia 
a nevyhodnocujú sa, okrem uznesenia č. 134/2013, ktoré bolo splnené. Rovnako Rada 
RTVS skonštatovala, že splnené je aj uznesenie č. 47/2011 o diskusii o regionálnych 
štúdiách RTVS.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 141/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

47./2011 Splnené. Diskusia o regionálnych štúdiách 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

33./2013 Plní sa priebežne. 
Štvrťročné predkladanie správy o aktuálnom stave 
výberu úhrad za služby verejnosti poskytované 
RTVS 

123. Nevyhodnocuje sa.  

124. Nevyhodnocuje sa.  

125. Nevyhodnocuje sa.  

126. Nevyhodnocuje sa.  

127. Nevyhodnocuje sa.  

128. Nevyhodnocuje sa.  

129. Nevyhodnocuje sa.  

130. Nevyhodnocuje sa.  

131. Nevyhodnocuje sa.  

132. Nevyhodnocuje sa.  

133. Nevyhodnocuje sa.  

134. Termín 10.2.2014. 
Predloženie Správy o hospodárení a plnení 
záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS za IV. 
štvrťrok 2013 

135. Nevyhodnocuje sa.  

136. Nevyhodnocuje sa.  

137. Nevyhodnocuje sa.  

138. Nevyhodnocuje sa.  

139. Nevyhodnocuje sa.  

 
Za: 8 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / D. Hushegyiová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Návrh rozpočtu a programového konceptu Rozhlasu a televízie Slovenska na 

rok 2014 
I. Gallo pripomenul, že Rada RTVS v zmysle §8 ods. 1 písm. h) zákona č. 532/2012 o RTVS 
prerokúva a schvaľuje návrh rozpočtu a programového konceptu RTVS na príslušný 
rozpočtový rok, vrátane jeho záväzných ukazovateľov. Uviedol kompletný právny rámec, 
podľa ktorého je návrh rozpočtu RTVS na rok 2014 zostavený. Ako spravodajca k tomuto 
bodu skonštatoval, že predložený návrh rozpočtu spĺňa zákonom stanovené podmienky. 
Ďalej uviedol, že 26.11. sa 7 členov rady zúčastnilo pracovného stretnutia s manažmentom 
RTVS k návrhu rozpočtu RTVS na rok 2014, kde spoločne diskutovali o príprave rozpočtu 
RTVS na nasledujúci rok a GR RTVS odprezentoval všetky podstatné informácie. 
Skonštatoval, že spolu s rozpočtom sú predložené aj podporné materiály: Koncepcia rozvoja 
regionálnych štúdií a Strednodobý plán obnovy majetku RTVS. 
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V. Mika odprezentoval predložený materiál. Podrobne predstavil všetky kapitoly návrhu 
rozpočtu RTVS na rok 2014. 
M. Jesenko informoval, že DK Rady RTVS sa zaoberala predloženým návrhom rozpočtu 
a zhodla sa na tom, že odporúča Rade RTVS schváliť návrh rozpočtu RTVS na rok 2014. 
I. Gallo otvoril rozpravu: 
M. Kákoš pripomenul, že na pracovnom stretnutí k rozpočtu sa prešli všetky najpodstatnejšie 
veci a aj svoje pripomienky predniesol tam.  
M. Kabát uviedol, že kvituje opatrenia, ktoré boli prijaté na strane výdavkov v roku 2013, 
pretože by bolo problematické bez nich zostaviť rozpočet na rok 2014 ako vyrovnaný. Myslí 
si, že môžu nastať aj nepredvídateľné situácie a preto treba stále pozorne sledovať výdavky 
a optimalizácia by mala byť robená priebežne.  
I. Nagy sa spýtala, ako je to s rekreačnými strediskami RTVS, či sa plánuje ich predaj, aký je 
stav zahraničných spravodajcov a či sa dá predpokladať ďalší pokles pri výrobe u externých 
dodávateľov.  
V. Mika odpovedal, že rekreačné stredisko v Liptovskom Jáne je momentálne využívané, ale 
v minulosti bola snaha predať ho, ale bolo nepredajné. 
L. Diko odpovedal, že je momentálne 6 stálych zahraničných spravodajcov, ktorí sú 
v externom stave. Občasných spolupracovníkov má RTVS vo Francúzsku, Španielsku 
a Veľkej Británii. Úzko sa využíva aj spolupráca s Českým rozhlasom a Českou televíziou. 
RTVS sa však snaží vždy, keď sa niekde deje niečo vážne, vysielať tam svojich ľudí. 
V budúcnosti je úmyslom mať spravodajcu v Moskve a v Berlíne. 
M. Kabát pripomenul, že už 10 rokov sa nezvýšili poplatky za RTVS a v celom tomto období 
je aj nejaký vplyv inflácie. Uviedol, že zmluvný partneri RTVS si infláciu zohľadňujú 
a zmluvne ošetrujú, tak by aj RTVS mal zohľadňovať inflačné riziká.  
V. Mika potvrdil, že je to tak, že všetky dlhodobé záväzky RTVS majú inflačnú doložku 
a všetky príjmy RTVS sú bez inflačnej doložky. Skonštatoval, že ak by sa zohľadňovala 
inflácia za posledné obdobie, tak by boli poplatky za RTVS o 40 – 50% vyššie, čo by diskusiu 
o tom, či treba zvýšiť poplatok alebo nie úplne marginalizovalo. 
M. Jesenko sa spýtal, či bola definitívne podpísaná zmluva so štátom. 
V. Mika odpovedal, že všetky tri zmluvy so štátom, ktoré prešli cez Radu RTVS boli 
podpísané. 
I. Gallo vyhlásil 5 minútovú prestávku na prípravu návrhov na uznesenia. 
I. Gallo dal priestor na predkladanie návrhov na uznesenia: 
I. Gallo informoval, že ešte v období pred rokovaním Rady RTVS zaslali svoje návrhy na 
textovú časť uznesenia dvaja členovia rady. Prečítal ich návrhy na uznesenia: 
Návrh na uznesenie J. Chudíka: 
Vzhľadom na to, že RTVS v televíznom vysielaní nebola schopná v roku 2013 reagovať na 
úmrtia významných osobností aspoň jediným aspoň trochu aktuálnym osobnostným 
dokumentom, ako aj voľbami do VÚC sa explicitne  potvrdila zlá atmosféra v spoločnosti, 
mala by aj RTVS na tieto skutočnosti reagovať v televíznom vysielaní, preto navrhujem, aby 
Rada RTVS do uznesenia o schválení rozpočtu doplnila: „Rada RTVS schvaľuje rozpočet 
s tým, že ukladá vedeniu RTVS, aby v oblasti televíznej výroby a vysielania nezvyšovala 
podiel výroby a vysielania zábavných programov na Jednotke oproti roku 2013, ale finančné 
prostriedky a kapacity plánované na zvýšenie výroby a vysielania zábavných programov na 
rok 2013 oproti roku 2014 boli rovnomerne rozdelené na výrobu a vysielanie umeleckých 
dokumentov o osobnostiach a výrobu aktuálnej občianskej publicistiky. 
Návrh na uznesenie M. Kákoša: 
„Vzhľadom na finančne napätý rozpočet pre rok 2014, ktorý neumožňuje RTVS realizovať v 
dostatočnej miere rozvojové projekty, odporúča Rada RTVS manažmentu RTVS hľadať 
všetky dostupné zdroje pre navýšenie rozpočtu v roku 2014 a zároveň iniciovať  kroky, ktoré 
povedú k systémovej zmene financovania RTVS v nasledujúcom období tak, aby RTVS 
mohla plniť všetky úlohy určené jej zákonom a zároveň jej umožňovalo potrebný rozvoj pre 
ďalšie roky.“ 
V. Mika uviedol, že sa musí ohradiť voči tomu, že RTVS nebola schopná reagovať na 
významné udalosti a výročia. Myslí si, že práve naopak tento manažment bol schopný 
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definovať záväzný kalendár udalostí v horizonte na 5 rokov. Uviedol niekoľko konkrétnych 
príkladov. Pripomenul, že príprava rozpočtu a konceptu trvala prakticky celý rok a ťažko si 
vie predstaviť, že ako manažér zodpovedný za RTVS si zoberie na seba záväzok, ktorý 
navrhuje J. Chudík. 
T. Búza doplnil, že v čistom čase nenarastá zábava ani o minútu, ide iba o zmenu 
klasifikácie, pretože vypadli vzdelávacie programy, ktoré sú obsiahnuté aj v iných 
programoch. Ako príklad uviedol relácie Duel a Taxík. Pripomenul, že na Dvojke je nárast 
publicistiky o 6%, nárast dramatických programov o 4%, rovnako je aj nárast spravodajstva 
a publicistiky a dokumentov na Jednotke. Stojí si za tým, že na každé úmrtie RTVS 
adekvátne reagovala aktuálnymi a adekvátnymi dokumentmi alebo rozhovormi. 
M. Kákoš ocenil, že sa v rámci kategorizácie typov programov veci dali do súladu s realitou. 
Pripomenul, že Rada RTVS prerokovala a v súčasnosti už je podpísaná Zmluva so štátom 
a presúvať prostriedky medzi programami by bolo veľmi komplikované a musela by sa otvoriť 
Zmluva so štátom.  
I. Gallo si myslí, že ak Rada RTVS schváli rozpočet, tak nemôže za neho v textovej časti dať 
to, čo navrhuje J. Chudík, pretože tie čísla sú explicitne uvedené v programovom koncepte, 
ktorý je súčasťou rozpočtu a J. Chudík ich následne navrhuje ešte meniť.  
J. Chudík si myslí, že o týchto veciach sa teda malo hovoriť skôr ako sa rokovalo o Zmluve 
so štátom. Pripomenul, že ČT má spracovaných 600 dokumentov, ktoré sú aktuálne. Stojí si 
za tým, že RTVS nevedela adekvátne reagovať na všetky udalosti. Nie je to však podľa neho 
výhrada voči tomuto manažmentu, ale v budúcnosti sa tým treba zaoberať. 
J. Chudík stiahol svoj návrh na uznesenie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie, ktorý sa skladal zo štandardnej zákonnej časti 
a textovej časti, ktorú predložil M. Kákoš a dal o tomto návrhu hlasovať: 
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Ekonomická klasifikácia Rozpočet 2013 Forecast 2013 Rozpočet 2014
Rozdiel (F13-

R14)

Príjmy RTVS spolu 122 653 784 118 882 725 115 468 732 -3 413 993

Príjmy RTVS spolu  bez príjmových finančných operácií 108 619 851 104 848 792 105 510 605 661 813

100 ▪   Daňové príjmy 71 500 000 71 000 000 70 600 000 -400 000

130          dane za tovary a služby (úhrada za služby verejnosti) 71 500 000 71 000 000 70 600 000 -400 000

200 ▪   Nedaňové príjmy, z toho: 4 461 537 4 633 357 4 416 576 -216 781

210          príjmy z podnikania a z vlastníctva majetku 265 500 233 763 225 779 -7 984

220          administratívne a iné poplatky 4 192 537 4 337 624 4 173 497 -164 127

230          kapitálové príjmy 0 5 870 0 -5 870

240          úroky z tuzemských úverov, pôžičiek... 3 500 5 500 2 500 -3 000

290          iné nedaňové príjmy 0 50 600 14 800 -35 800

300 ▪   Granty a transfery, z toho 32 658 314 29 215 435 30 494 029 1 278 594

310          tuzemské bežné granty a transfery 24 583 614 24 214 281 25 833 736 1 619 455

320      tuzemské kapitálové granty a transfery 8 074 700 5 000 000 4 660 293 -339 707

330      zahraničné granty 0 1 154 0 -1 154

400 ▪   Príjmové finančné operácie, z toho: 14 033 933 14 033 933 9 958 127 -4 075 806

453      zostatok prostriedkov z predchádzajúcich rokov 13 809 489 13 809 489 9 463 996 -4 345 493

456      iné príjmové finančné operácie 224 444 224 444 494 131 269 687

Výdavky RTVS spolu 121 695 512 109 418 729 114 668 732 5 250 003

Výdavky RTVS spolu  bez výdavkových finančných operácií 121 559 727 109 327 944 114 174 601 4 846 657

600 ▪   Bežné výdavky, z toho: 106 187 546 100 781 842 104 989 028 4 207 186

610     mzdy 18 602 308 18 275 087 19 338 762 1 063 675

620     odvody 6 875 546 6 693 834 7 177 057 483 223

630     tovary a služby, z toho: 79 753 273 75 006 793 77 873 155 2 866 362

631         cestovné náhrady 409 692 500 000 599 109 99 109

632         energie, voda a komunikácie 30 971 537 30 105 191 30 521 861 416 670

633         materiál 1 280 245 1 212 000 1 735 635 523 635

634         dopravné 637 601 635 000 632 085 -2 915

635         rutinná a štandardná údržba 2 266 366 1 839 424 2 589 028 749 604

636         nájomné za nájom 47 438 50 000 88 235 38 235

637         služby 44 140 394 40 665 178 41 707 202 1 042 024

640     bežné transfery, z toho: 956 101 805 810 600 054 -205 756

641         ostatným subjek tom verejnej správy (RTVS a AF) 403 000 109 940 85 000 -24 940

642         transfery jednotlivcom a neziskovým práv. osobám 180 000 327 781 149 000 -178 781

649         transfery do zahraničia 373 101 368 089 366 054 -2 035

650     splácanie úrokov, z toho: 318 318 0 -318

651         splácanie úrokov v tuzemsku (fin.prenájom) 318 318 0 -318

700 ▪   Kapitálové výdavky, z toho: 15 372 181 8 546 102 9 185 573 639 471

710       obstarávanie kapitálových aktív 15 372 181 8 546 102 9 185 573 639 471

800 ▪   Výdavky z transakcií s fin. aktívami a pasívami 135 785 90 785 494 131 403 346

814            účasť na majetku 100 000 55 000 0 -55 000

819            ostatné výdavkové finančné operácie 0 0 494 131 494 131

824            splácanie finančného prenájmu 35 785 35 785 0 -35 785

Celkový prebytok/schodok 958 272 9 463 996 800 000 -8 663 996

  - vylúčenie finančných operácií -13 898 148 -13 943 148 -9 463 996 4 479 152

400     ▪   vylúčenie príjmových finančných operácií -14 033 933 -14 033 933 -9 958 127 4 075 806

800     ▪   vylúčenie výdavkových finančných operácií 135 785 90 785 494 131 403 346

Prebytok (+) / schodok RTVS (-) (ESA 95) -12 939 876 -4 479 152 -8 663 996 -4 184 844

Uznesenie č. 142/2013: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS: 

a) prerokovala a schvaľuje Návrh rozpočtu a programového konceptu RTVS na rok 2014, 
vrátane návrhu záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS na rok 2014 v nasledovnej výške: 
Záväzné ukazovatele rozpočtu RTVS na rok 2014: 
Bežne výdavky vo výške   104 989 028 € 
Kapitálové výdavky vo výške      9 185 573 € 

  Celkový prebytok           800 000 € 
b) vzhľadom na finančne napätý rozpočet pre rok 2014, ktorý neumožňuje RTVS realizovať v 

dostatočnej miere rozvojové projekty, odporúča Rada RTVS manažmentu RTVS hľadať 
všetky dostupné zdroje pre navýšenie rozpočtu v roku 2014 a zároveň iniciovať  kroky, ktoré 
povedú k systémovej zmene financovania RTVS v nasledujúcom období tak, aby RTVS mohla 
plniť všetky úlohy určené jej zákonom a zároveň jej umožňovalo potrebný rozvoj pre ďalšie 
roky.        

 
Návrh rozpočtu RTVS na rok 2013 v štruktúre príjmov a výdavkov podľa rozpočtovej klasifikácie          údaje v € 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
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Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 

 
4. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
V. Mika odprezentoval výsledky Meidanu za III. štvrťrok 2013, ktorý zaznamenáva aj 
rozhlasové aj televízne trendy. Uviedol porovnanie celodenného podielu Jednotky za 
11/2011, 11/2012 a 11/2013, ktorý bol 7,7% resp. 8,8 % a 8,8%. Pri primetime je dlhodobý 
trend nasledovný: 11/2011 – 7,3%, 11/2012 – 8,5% a 11/2013 – 9,7%. Pri spravodajstve je 
trend: 11/2011 – 7,6%, 11/2012 – 9,1% a 11/2013 – 10,7%. Skonštatoval, že aj detský divák 
si postupne nachádza svoj vyhradený čas na Dvojke. 
 
5. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
V. Mika informoval, že RTVS čaká spustenie Vianočnej štruktúry a séria Advent 2013 na 
Dvojke. 
R. Doehring informovala, že príjmy k 30.11. sú 112,440 mil. €, daňové príjmy sú 65,684 mil. 
€, k plánu pri daňových príjmoch chýba na konci novembra 280 tis. €, výdavky sú na úrovni 
78%. 
V. Štofaník informoval o Festivale rozhlasovej tvorby, ktorý prebehol v SRo v ostatnom 
týždni. Momentálna priorita je adventná štruktúra. 
T. Búza za programovú zložku STV uviedol, že bol spustený program Slovensko 2013 
Advent.  
D. Hushegyiová uviedla, že včerajší koncert bol krásny a dúfa, že aj ostatné budú také. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 143/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
V. Mika odprezentoval predložený návrh na prenájom.  
M. Jesenko, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že odporúča Rade RTVS tento nájom 
schváliť. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 144/2013: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku: 
RTVS, organizačná zložka Slovenská televízia 
Nájomca: DAVITAL, s.r.o., Banská Bystrica 
Predmet nájmu: nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte Prenosovej sály 
Štúdia RTVS Košice na Rastislavovej ul. v Košiciach o výmere 1,0 m2 

Účel užívania predmetu nájmu: prevádzkovanie nápojového automatu 

Pôvodná doba nájmu od 1.7.2012 na neurčito 
zmluva uzatvorená 12.7.2012 

Navrhovaná doba nájmu 
Dodatku č. 1 

od 1.1.2014 do 31.12.2014 

Pôvodná cena nájmu                           40,00 eur bez DPH ročne 
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Navrhovaná cena nájmu 20,00 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena nájmu za m²                          40,00 eur/m² bez DPH ročne  

Navrhovaná cena nájmu za m² 20,00 eur/m² bez DPH ročne  

Pôvodná cena služieb 120,00 eur bez DPH ročne     

Navrhovaná cena služieb 60,00 eur bez DPH ročne    

Pôvodná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 

Pôvodná výpovedná lehota 1-mesačná   

Nová výpovedná lehota 1-mesačná  

Inflačné zohľadnenie Nie 

 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica, V. 

Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
V. Mika odprezentoval predložený materiál. Informoval o prebiehajúcich verejných 
obstarávaniach. 
P. Kubica ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že nemá žiadne výhrady a odporúča 
zobrať predmetný materiál na vedomie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 145/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica, V. 

Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS 
V. Mika odprezentoval predložené informácie. 
P. Kubica ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že nemá žiadne výhrady. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 146/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica, V. 

Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
V. Mika odprezentoval predložený materiál. 
M. Jesenko uviedol, že predmetným zmluvám sa venovali aj na rokovaní DK. Spýtal sa na 
zmluvu na dodávku a montáž regálov pre archív. 
A. Doležal vysvetlil, že ide o čerpanie zmluvy so štátom z roku 2011 a je to dodávka do 
centrálneho depozitára.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 147/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica, V. 

Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
I. Gallo skonštatoval, že nikto nemá záujem vystúpiť v tejto časti tohto bodu. 
 
6. Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s voľbami do orgánov 

samosprávnych krajov 
V. Mika uviedol, že všetkým kandidátom boli poskytnuté rovnaké podmienky. Upresnil mylnú 
mediálnu informáciu a skonštatoval, že nikto nemal priestor na živo a všetci išli len zo 
záznamu. 
L. Diko vysvetlil, že sa sústredili na to, aby to nebolo poňaté len formálne. 
M. Kákoš ako spravodajca k televíznej časti skonštatoval, že RTVS splnila zákonné 
povinnosti. Stálo by podľa neho za úvahu posilniť motivačnú zložku kampane, aby volebná 
účasť bola vyššia. 
V. Mika vysvetlil, že v tomto prípade má rozhlas omnoho väčšie možnosti ako televízia 
a dalo sa tam zachádzať do väčších podrobností. 
V. Slovák ako spravodajca k rozhlasovej časti uviedol, že sa voľbám venoval dostatočný čas 
a priestor a bolo to zvládnuté na profesionálnej úrovni. Ako problém však vníma po druhom 
kole volieb, že sa všeobecne mediálne tvrdilo, že sa nevolilo dobre. Spýtal sa, kto má právo 
tvrdiť, či sa volilo dobre. 
V. Mika uviedol, že tak sa vyjadrovali respondenti a z úst redaktorov to nezaznelo. 
P. Kubica uviedol, že sa mu vysielanie v súvislosti s voľbami pozdávalo, nezdá sa mu, že 
niekedy v minulosti dostávali toľko priestoru vo vysielaní. Celkovo bolo podľa neho spravené 
odborne a na úrovni. 
J. Chudík rovnako pozitívne zhodnotil volebné vysielanie. Vyzdvihol reláciu „O 5 minút 12“, 
kde podľa neho zazneli veci, ktoré v iných médiách nezazneli. Myslí si, že veľkú úlohu po 
voľbách zohral aj rozhlas. 
M. Jesenko uviedol, že by oddelil informačnú od volebnej kampane. V oblasti informačnej bol 
SRo bezkonkurenčný, hlavne Rádio Regina. K volebnej sa spýtal, či bol teraz nastavený 
štandard aj do budúcnosti, či sa budú dávať diskusie s kandidátmi zo záznamu. 
V. Mika vysvetlil, že každé voľby majú inú legislatívu, sú inak definované a inak sa k nim aj 
bude pristupovať. 
L. Diko doplnil, že nie je možné vnímať záznam ako cenzúru, RTVS garantoval, že do 
záznamu  neurobí nikto žiaden zásah a bude bez zásahov aj odvysielaný. 
D. Hushegyiová sa spýtala GR RTVS, ako hodnotí nového moderátora relácie „O 5 minút 
12“. 
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V. Mika si myslí, že by bolo predčasné hodnotiť jeho výkon po mesiaci pôsobenia, ale 
ambíciou bolo nielen zmeniť moderátora, ale aj formát formou aj obsahom. Toto zatiaľ 
hodnotí ako správny krok.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 148/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania RTVS v súvislosti 
s voľbami do orgánov samosprávnych krajov. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica, V. 

Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Aktuálna situácia a perspektíva fungovania SOSR v rámci RTVS  
V. Mika uviedol, že materiál mapuje históriu, súčasnosť aj ďalšie smerovanie SOSR. 
Skonštatoval, že sa osobne stretol s celým orchestrom a uistil ich v tom, že budúci rok pre 
nich nebude traumatizujúci ani personálne, ani z hľadiska repertoáru. Ďalej ich informoval, že 
na významnejšie investičné akcie možno myslieť len vtedy, keď sú na to zdroje a tie 
momentálne nie sú. Víta cestu spolupráce s inými inštitúciami. Budúcnosť SOSR však 
nemožno vidieť len v pozitívnych farbách, nakoľko sa nič zásadné z hľadiska vstupov 
nezmenilo tak, aby sme mohli povedať, že má dlhodobý plán rozvoja za sebou, ale má ho 
pred sebou a nie je finančne pokrytý. 
I. Burlas, riaditeľ Centra hudby a špecializovaných programov RTVS predstavil formu 
spolupráce s EBU. Predstavil ďalšie akcie, na ktorých sa zúčastňuje SOSR. 
V. Štofaník uviedol, že spolupráca s EBU je dôležitá preto, lebo už smerovala na RTVS 
kritika, že neprispieva do hudobného balíka EBU. 
I. Gallo pripomenul, že v minulosti sa na rokovaniach Rozhlasovej rady veľakrát búrlivo 
rokovalo o SOSR. Pamätá si, že v roku 2006 upozorňovala časť členov RoRa a medzi nimi 
aj on, že zrušenie 26 miest v SOSR bude mať veľký dopad. Vtedy aj M. Košík, súčasný 
dirigent SOSR, presviedčal členov RoRa, že to tak nebude. Dnes sa podľa neho ten dopad 
len potvrdzuje. 
V. Mika uviedol, že z vlastných zdrojov sa rozvoj SOSR financovať dať nebude, cestu vidí 
v spolupráci s externými subjektmi. 
M. Kákoš víta garanciu zachovania status quo. Diskusia o SOSR bude podľa neho aktuálna 
o rok. 
M. Košík uviedol, že existencia SOSR je veľmi drahá záležitosť. K spomenutým udalostiam 
z minulosti uviedol, že sa prepúšťalo zo SOSR v kontexte hromadného prepúšťania v SRo. 
Nebol vtedy z toho nadšený, ale chápal to. Skonštatoval, že následne bol SOSR doplnený 
aspoň do tej podoby, aby zvládal základný repertoár. Za prioritné problémy považuje 
nástroje a polovičné úväzky. 
M. Kákoš skonštatoval, že kým je SOSR súčasťou RTVS, tak mu aj MK SR môže pomôcť 
len cez Zmluvu so štátom. 
V. Mika uviedol, že východisko možno smeruje k tomu, že iný súbor dostane zdroje na to, 
aby spolupracoval s RTVS, ale nechce ponúkať riešenia, ktoré nie sú prerokované 
a overené.  
J. Chudík navrhol, že by možno mohlo uznesenie obsahovať aj odporúčanie, aby vedenie 
SOSR a vedenie RTVS urobili v rámci rokovaní všetko pre zachovanie SOSR a hľadanie 
riešenia. 
V. Mika uviedol, že takéto riešenia sa hľadajú, ale ak sa nevyrieši celkovo financovanie 
RTVS, tak budú iné veľké problémy. 
M. Kákoš navrhol dať do uznesenia aj: „Rada RTVS podporuje snahu manažmentu RTVS 
v hľadaní riešení pre zachovanie a rozvoj SOSR v budúcom období.“ 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
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I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 149/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o aktuálnej situácii a perspektívu 
fungovania SOSR v rámci RTVS. Rada RTVS podporuje snahu manažmentu RTVS 
v hľadaní riešení pre zachovanie a rozvoj SOSR v budúcom období. 
 
Za: 6 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / M. Jesenko, M. Kabát, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8.   Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti so ZOH 2014 v Soči 
I. Gallo informoval, že z jeho pohľadu ako spravodajcu k tomuto bodu, že materiál je 
spracovaný prehľadne a zrozumiteľne. 
V. Mika ešte raz pripomenul, že práva na hokej sa vyňali z práv na olympiádu a na 
Slovensku ich získala Markíza. Pripomenul, že v ČR sa podarilo ČT a TV NOVA vymeniť 
práva na hokej za iné práva a v Čechách bude verejnoprávna televízia hokej vysielať. V tejto 
súvislosti oslovil riaditeľa TV Markíza, či je takýto priestor aj na Slovensku, ale odpoveď bola 
negatívna. Situácia je teda taká, že STV bude ZOH vysielať, ale bez hokeja. 
M. Merčiak veľmi podrobne prestavil projekt vysielania ZOH 2014. 
L. Diko doplnil, že náklady na vysielanie ZOH 2014 je okolo 1 mil. €. 
J. Chudík odporučil, aby sa jasne komunikovali tieto skutočnosti ohľadom hokeja. 
V. Mika odpovedal, že bude tomu venovať pozornosť. 
I. Gallo poznamenal, že by bolo dobré teraz spropagovať na STV vysielanie hokeja v SRo 
a spýtal sa, ako bude STV reagovať na aktuálny vývoj pri zápasoch SR, či sa bude napríklad 
dávať priebežný výsledok a pod. 
M. Merčiak uviedol, že vždy sa počas štúdií bude STV venovať hokeju. Upozornil, že sa 
redaktori s kamerou nedostanú do oficiálnej mix zóny, takže nebudú môcť robiť rozhovory 
s hráčmi bezprostredne po alebo počas zápasu. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 150/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti so 
ZOH 2014 v Soči. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica, V. 

Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Plán činnosti Rady RTVS na rok 2014 
I. Gallo informoval, že v zmysle zákona o RTVS musí Rada RTVS mať schválený plán 
činnosti na nadchádzajúci rok. Upozornil, že aktuálne udalosti a situácie môžu pôvodne 
navrhnuté termíny meniť. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 151/2013: 
Rada RTVS schvaľuje Plán činnosti Rady RTVS na rok 2014. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kákoš, P. Kubica, V. 

Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, I. Nagy / 
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Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo uviedol, že členovia Rady RTVS majú k dispozícii všetku došlú poštu a prečítal 
zoznam korešpondencie. Informoval, že na Radu RTVS prišla žiadosť od poslankyne NR SR 
H. Mezenskej. Žiadosť sa týkala zaradenia nakrútených materiálov z protestov občanov do 
vysielania RTVS. 
V. Mika k predmetnej žiadosti uviedol, že nie je pravda, že RTVS nevysielala materiály 
z týchto protestov. Upozornil, že pri týchto protestoch prišlo aj k poškodeniu majetku, 
páchateľ sa už za svoje konanie ospravedlnil. Jednoznačne stojí za tým, že žiadne nátlakové 
aktivity nebudú mať žiaden priestor v RTVS. Žiadna skupina obyvateľov nedostane priestor 
vo vysielaní nátlakovou formou. Spracovaná bude spravodajskou formou a v súlade 
s platnou legislatívou. 
L. Diko uviedol, že každému takémuto protestu sa RTVS venovala a informovala 
o požiadavkách protestujúcich. Upozornil, že požiadavky sa však počas protestov menili. 
J. Chudík rovnako zastáva názor, že RTVS nemôže vysielať požiadavky 30tich ľudí, ktorí sa 
zhromaždia pre parlamentom a každý z nich má inú požiadavku. 
 
11. Rôzne 
I. Gallo informoval, že dostal počas rokovania zoznam otázok na manažment RTVS od 
prítomného občana p. Rychlovského. Navrhol, aby sa predmetný list zaregistroval ako došlá 
pošta a v zmysle rokovacieho poriadku by sa tým Rada RTVS zaoberala na najbližšom 
rokovaní. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto postupom. 
I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
V Bratislave 10.12.2013. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
 
Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
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